



**會長**

湯恩佳博士 SBS, MBE, DBA

**主席**

湯偉倫先生 BBS, MH, JP

**副會長**

金國芳女士

徐守滬先生 MBE

**副主席**

黃守明醫生

陳智才先生 BBS

劉嘉華律師

**義務秘書**

周日光先生

**義務司庫**

梁秋雲女士

**董事**

鄭榮基先生

曾醒華先生

龍永光先生

張琮珍女士

何一鳴先生

郭天鳴先生

**名譽核數師**

李湯陳會計師事務所

## 中國香港戶外羽毛球總會有限公司附屬會員申請

任何香港本地球會或體育組織，凡以戶外羽毛球運動作為其中一項活動之一，均可申請成為中國香港戶外羽毛球總會有限公司（下稱「戶外羽總」）附屬會員。申請人須向本會義務秘書提出書面會員申請書，並支付二百元入會費及一百元年費。申請書將經董事會審核，如申請被拒絕，相關費用將全額退申請人。

申請人提交申請時，需填妥附屬會員申請書，連同下列資料一併遞交：

- (1) 社團註冊/商業登記/註冊教育機構證明副本
- (2) 球會幹事會及會員名單(請詳列幹事職位及會員分類)
- (3) 球會會章細則
- (4) 球會簡介、會務往績及發展資料(背景、歷史、經常活動……等)
- (5) 訓練地點及時間
- (6) 註冊教練姓名
- (7) 過去兩年詳細財務/核數報告

### 入會及成為附屬會員的基本要求：

- 已根據《社團條例》或《公司條例》註冊或註冊教育機構
- 已設立有效的委員會架構
- 已備有會章，長遠的發展計劃，包括定期練習時間表
- 活躍會員人數不少於 20 人，並設有會員監管守則
- 有富經驗香港羽毛球總會（下稱「羽總」）註冊教練
- 財政穩健，有詳細財務/核數報告
- 積極參與羽總及戶外羽總活動
- 接受羽總及戶外羽總監管
- 會籍批准與否，戶外羽總擁有最終決定權
- 成為本會附屬會員後，必需遵守本會規則。本會絕不容許任何非法及不道德的行為。經本會董事會通過，總會有權即時取消其會籍，同時會在本會網頁上刊登和通知各相關的合作伙伴
- 附屬會員有責任更新所屬會方資料(如有變動)。

### 處理入會申請程序：

- (1) 本會收到資料齊備的申請表後，將提交予下一次董事會處理
- (2) 如申請人提供的資料不齊全或不正確，本會秘書處會要求申請人作出解釋或提供補充資料。所有資料必須齊全，才作審批

有關屬會申請諮詢，可致電 25048318 與本會秘書處聯絡。

**AirBadminton Association of Hong Kong, China Ltd**  
(Incorporated in Hong Kong SAR with limited liability)  
Room 2005, Olympic House, 1 Stadium Path,  
So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong.  
Tel: +852 2504 8318 Fax: +852 2882 8450  
E-mail : [hkba@hkolympic.org](mailto:hkba@hkolympic.org)



**中國香港戶外羽毛球總會有限公司**  
香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑一號奧運大樓2005室  
電話：+852 2504 8318  
傳真：+852 2882 8450  
電郵： [hkba@hkolympic.org](mailto:hkba@hkolympic.org)

## **AirBadminton Association of Hong Kong, China Limited** **Affiliated Membership Application**

President  
Dr Tong Yun Kai, SBS, MBE, DBA

Chairman  
Mr Tong Wai Lun, BBS, MH, JP

Vice-President  
Ms Kam Kwok Fong  
Mr Hsu Show Hoo, MBE

Vice-Chairman  
Dr Stephen S. M. Wong  
Mr Chan Chi Choi, BBS  
Mr Lau Kar Wah

Hon. Secretary  
Mr Chau Yat Kwong

Hon. Treasurer  
Ms Leung Chau Wan

Directors  
Mr Cheng Wing Ki  
Mr Tsang Sing Wah  
Mr Lung Wing Kwong  
Ms Cheung King Chun  
Mr He Yi Ming  
Mr Kwok Tin Ming

Hon. Auditor  
LI, TANG, CHEN & CO.

All local clubs or sports organizations that include AirBadminton as one of their activities may apply to become an affiliated member of the AirBadminton Association of Hong Kong, China Limited (hereafter referred to as "ABAHKC"). Each club or organization must submit a written application to the Honorary Secretary of ABAHKC, along with a membership fee of HKD 200 and an annual fee of HKD 100. The application shall be reviewed by the ABAHKC Committee, and if rejected, the relevant fees shall be refunded in full to the applicant.

Applicants must complete the Affiliated Membership Application Form and submit it together with the following information:

- (1) Copy of Certificate of Registration of a Society / Business Registration / Registered Educational Institute
- (2) List of club office-bearers and members (including detailed titles and membership classification)
- (3) Articles of Association
- (4) Club profile, past activities and development data (background, history, regular activities, etc.)
- (5) Training venue and schedule
- (6) List of registered coaches
- (7) Detailed financial / audit reports for the past 2 years

### **Basic requirements for admission as an affiliated member:**

- Registered under the "Societies Ordinance" or the "Companies Ordinance", or registered as an educational institution
- Has a valid committee member organizational structure
- Has Articles of Association and a long-term development plan, including a regular training schedule
- Has not less than 20 active members, and a member supervision code of conduct
- Has experienced registered Badminton Association of Hong Kong, China (hereafter referred to as "BAHKC") coaches
- Financially stable with detailed financial / audit reports
- Active participation in BAHKC and ABAHKC events
- Accepts the supervision of BAHKC and ABAHKC
- ABAHKC possesses the final decision right to approve the membership application
- Once becoming an affiliated member, one must comply with the rules and regulations of BAHKC and ABAHKC. ABAHKC shall not tolerate any illegal or unethical behavior. Upon approval by the board of directors, BAHKC has the right to terminate its membership with immediate effect and shall be posted on BAHKC website, and relevant partnerships shall also be notified.
- Affiliated members are responsible for updating their club data (if there are any changes).

### **Membership Application Procedure**

- (1) Upon receipt of all necessary documents, ABAHKC shall submit them to the next Board of Directors' meeting for handling
- (2) If the information provided by the applicants is incomplete or incorrect, ABAHKC shall request the applicants to provide an explanation or supplementary information. All information must be complete before approval

For inquiries about affiliated membership applications, please contact the association's secretariat at 25048318.

Secretariat  
AirBadminton Association of Hong Kong, China Limited



# 中國香港戶外羽毛球總會有限公司

香港銅鑼灣大球場徑一號奧運大樓 2005 室

電話：(852) 2504 8318

傳真：(852) 2882 8450

## 中國香港戶外羽毛球總會有限公司附屬會員申請表

### Affiliated Membership Application Form for AirBadminton Association of Hong Kong, China Limited

組織名稱: (中 Chi) \_\_\_\_\_

Name of Organization: (英 Eng) \_\_\_\_\_

成立日期 Date of Foundation: \_\_\_\_\_

組織類別 Organization Background: 商業 Commercial  私人 Private   
社區 Community  其他 Other   
(請在適當處加  Please  whichever is applicable)

幹事會名單 Name of Officials:

主席 Chairman (中 Chi) \_\_\_\_\_ (英 Eng) \_\_\_\_\_

秘書 Secretary (中 Chi) \_\_\_\_\_ (英 Eng) \_\_\_\_\_

司庫 Treasurer (中 Chi) \_\_\_\_\_ (英 Eng) \_\_\_\_\_

會員數目 Number of Member: \_\_\_\_\_

負責人姓名 Person-in-charge: (中 Chi) \_\_\_\_\_ (英 Eng) \_\_\_\_\_

聯絡地址 Correspondence Address:

(中 Chi) \_\_\_\_\_

(英 Eng) \_\_\_\_\_

電話 Telephone: (手提 Mobile) \_\_\_\_\_ (住宅 Res) \_\_\_\_\_

電郵 Email: \_\_\_\_\_

教練姓名 Name of Coach: (中 Chi) \_\_\_\_\_ (英 Eng) \_\_\_\_\_

訓練地點 Training Venue: (中 Chi) \_\_\_\_\_

(英 Eng) \_\_\_\_\_

簽名 Signature: \_\_\_\_\_

姓名 Name: \_\_\_\_\_

職位 Position: \_\_\_\_\_

日期 Date: \_\_\_\_\_

機構蓋章:  
Organization Chop: